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Protokół Nr XI/07 
--------------------------------------------------------------------  

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 21 listopada 2007 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 910 otworzył XI sesję 
Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał zaproszonych gości: p. Zbigniewa Bartosika – 
radnego Rady Powiatu Tureckiego, kierowników jednostek, zakładów pracy, 
przedstawicieli samorządów wiejskich, w tym nowo wybranego sołtysa Długiej 
Wsi – p. Zbigniewa Gila, Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, z-cę 
Burmistrza Dobrej – p. Jacka Gajewskiego, Skarbnika Dobrej – p. Beatę Kmieć. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki stwierdził, że na stan 15 radnych Rady 
Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi quorum, przy 
którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Nieobecny radny Rafał Pietrzak. 
Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do 
protokołu. 
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej. 

 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski zgłosił wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad w pkt 8 po ppkt 6) projektów uchwał:  
 
7) w sprawie uchylenia uchwały nr X/75/07 Rady Miejskiej w Dobrej z 

dnia 28.09.2007 r., 
8) w sprawie zaciągnięcia kredytu na inwestycje pn. „Przebudowa drogi 

gminnej Mikulice – Stefanów. 
  

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych 
zmian. 
Propozycja Burmistrza została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 
radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 
radnych, przeciw – 0, głosy wstrzymujące – 0. 
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Po przegłosowaniu zaproponowanych zmian w porządku obrad 
przewodniczący Paweł Janicki przedstawił porządek sesji Rady Miejskiej wraz z 
wprowadzonymi zmianami. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) obniżenia średniej ceny żyta przyjmowaną jako podstawę obliczenia 
podatku rolnego w 2008 r. – nr XI/81/07 

2) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych na rok 2008 – nr XI/82/07 

3) zwolnień z podatku od nieruchomości – nr XI/83/07 

4) zmiany uchwały dotyczącej przekazania urządzeń w 
administrowanie Związkowi Międzygminnemu Wodociągów i 
Kanalizacji w Koninie – nr XI/84/07 

5) przedłużenia taryfy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzeniu ścieków – nr XI/85/07 

6) udzielenia poręczenia wekslowego za weksel in blanco w związku 
ze współfinansowaniem przygotowania przedsięwzięcia pn. 
„Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie gmin 
członkowskich ZMWiK w subregionie konińskim” wskazanego przez 
Ministra Środowiska do przygotowania ze środków pomocy 
technicznej do Funduszu Spójności – nr XI/86/07 

7) uchylenia uchwały nr X/75/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia      
28 września 2007 r. – nr XI/87/07 
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8) zaciągnięcia kredytu na inwestycję pn. „Przebudowa drogi gminnej 
Mikulice – Stefanów – nr XI/88/07 

9) zmiany budżetu na 2007 r. – nr XI/89/07 

10) upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej do 
wykonania obowiązków wynikających z ustawy z dnia                  
18 października 2006 r. o ujawnieniu informacji o dokumentach 
organów bezpieczeństwa z lat 1944-1990 oraz treści tych 
dokumentów – nr XI/90/07. 

9. Sprawozdanie przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej nt. złożonych 
przez radnych oświadczeń o stanie majątkowym za 2006 r. 

10. Sprawozdanie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej dot. kontroli w 
sprawie realizacji programu „Wszystko zaczyna się od marzeń”. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 
 

ad: 1, 2, 3.  
 
Jak wyżej. 
 
ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 

 Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, że protokół nr X/07 
poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 28.09.2007 r. był 
wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz przed posiedzeniem Rady, wszyscy 
radni mogli zapoznać się z jego treścią i wnieść uwagi. 
 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował 
o przyjęcie „Protokołu nr X/07” bez odczytywania. Po przeprowadzonym 
głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty 
przez Radę tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego 
przyjęciem głosowano 14 radnych, nie było głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się.  

 



 4

ad: 5. 
Interpelacje i zapytania radnych. 

 
 
 Radny Jan Dzierdziecki zapytał o działki budowlane na terenie miasta. 
Poruszył sprawę niebezpieczeństwa w ruchu drogowym przy cmentarzu (droga 
Dobra – Chrapczew), związanego z wymuszaniem pierwszeństwa przejazdu. 
Zaproponował widoczne oznakowanie krzyżujących się dróg. 
 
 
 
ad:  6. 

Sprawy samorządu. 
 
 
W sprawach samorządu głos zabrali: 
 
 Pan Józef Frątczak (soł. Piekary) zwrócił uwagę na zbyt opieszałe 
prowadzenie oczyszczania rowów przy drogach powiatowych. Poprosił o 
zgłoszenie monitu w powyższej sprawie do Starostwa. 
 

Pan Józef Jałkiewicz (soł. Januszówka) przypomniał o ustawieniu 
drogowych tablic informacyjnych z nazwami miejscowości. 
 

Pani Alicja Grzelak (soł. Strachocie Kol.) zapytała jak wygląda sprawa 
przekazywania darów żywnościowych dla osób, które złożyły odpowiednie 
wnioski do Urzędu. Wyjaśniła, iż w maju zainteresowani otrzymali pierwszą 
partię, a obecnie brak informacji czy będą dalsze dary. 
P. A. Grzelak poruszyła także sprawę remontu dróg we wsiach Strachocice Kol.  
i Strachocice. 
 

Pan Ireneusz Stasiak (soł. Mikulice) poinformował o uzgodnieniach w 
sprawie przecinki drogi leśnej z Mikulic do Żeronic, która nie została wykonana. 
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Pani Ewa Makówka (soł. Chrapczew) wnioskowała o naprawę mostku na 
drodze, przy zakładzie LINDA. 

 
Przewodniczący Paweł Janicki poprosił o wyjaśnienia p. Zbigniewa 

Bartosika – radnego Rady Powiatu Tureckiego. 
 
Radny Zbigniew Bartosik poinformował, że w dniu 22.11.2007 r. odbędzie 

się sesja Rady Powiatu, na której przedstawi informacje zgłoszone na dzisiejszej 
sesji. Oświadczył, że również przekaże informacje do Zarządu Dróg Powiatowych 
i wszystkie znaki, które powinny zostać ustawione przy drogach będą 
wykonane. 
 
Przewodniczący Paweł Janicki oznajmił, że odpowiedzi na wnioski zostaną 
udzielone przy omawianiu pkt. 11. 
 
 
ad: 7.  

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 
 
 

Burmistrz Dobrej – p. Andrzej Piątkowski przedstawił sprawozdanie z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Dodał również informacje o zakończeniu inwestycji przy Środowiskowym Domu 
Samopomocy w Żeronicach. Burmistrz poinformował o otrzymaniu przez 
p.kierownik dodatkowych środków na wymianę dachu na budynku. 

Burmistrz za wykonanie prac przy wykonaniu ŚDS podziękował 
p.kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej, 
radnym H. Gręzickiemu, M. Musialikowi, W. Ignaczakowi. 

Pogratulował p. Monice Spychalskiej za już wykonane prace i wyraził 
opinię, iż p. Spychalska – kierownik ŚDS stworzy prawidłową pracę ośrodka. 
Burmistrz oświadczył, że koszt remontu ośrodka ze środków gminy zamknął się 
kwotą ok. 200.000,- zł.  
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Poinformował o inwestycjach, których wykonanie zaplanowano na 2008 r. 
takich jak: budowa dróg (Stefanów) i ulic (Morelowa i Wiśniowa), kolektora (ul. 
Narutowicza, cz. Długiej Wsi z połączeniem przedszkola od drogi krajowej), 
rozpoczęcie budowy hali sportowej oraz wymiana oświetlenia ulicznego. 
 
 Radny Jan Dzierdzicki zapytał o termin wybudowania hali sportowej? 
 
 Burmistrz odpowiedział, że kończona jest dokumentacja, jej wykonanie do 
15 grudnia 2007 r.– zgodnie z umową. Poinformował o nowoczesnym 
ogrzewaniu hali oraz wymianie powietrza. Maksymalnie będzie ograniczone 
zużycie energii. 
Poinformował o możliwości złożenia wniosku o dotacje do Wojewódzkiego 
Programu Operacyjnego, z którego gmina mogłaby pozyskać 50% środków z 
4.500.000 zł.  
Burmistrza. Dodał, iż na realizację inwestycji zostanie ogłoszony przetarg. 
 
 
ad: 8.  

Podjęcie uchwał 
 

1) Obniżenie średniej ceny żyta przyjmowaną jako podstawę obliczenia 
podatku rolnego w 2008 r. 

 
Burmistrz poinformował, że informację o średniej cenie skupu żyta za 

okres pierwszych trzech kwartałów 2007 r., przyjmowaną jako podstawę 
obliczenia podatku rolnego gmina otrzymała 17 października 2007 r., którą 
Prezes GUS ustalił na kwotę 58,29 zł. 

Na wspólne posiedzenie obu Komisji Burmistrz zaproponował obniżenie średniej 
ceny skupu żyta na obszarze gminy Dobra w 2007 r. do kwoty 44,00 zł za 1 q. 

Przyznał, iż po dyskusji na posiedzeniu oraz rozpatrzeniu uzasadnień radnych 
przychylił się do propozycji radnych i zrezygnował z pierwszej propozycji ceny 
skupu żyta. Następnie Burmistrz podał propozycję obniżenia średniej cenę 
skupu żyta do kwoty 40,00 zł za 1 q. 
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Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 
Komunalnego i Komisji Socjalno – Społecznej Wiesław Ignaczak poinformował, 
że radni na posiedzeniu zaproponowali obniżenie średniej cenę skupu żyta do 
kwoty 40,00 zł za 1 q, w związku ze zmianą propozycji Burmistrza pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta przyjmowaną jako podstawę 
obliczenia podatku rolnego w 2008 r., która została przyjęta przez Radę 
jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw------, głosy wstrzymujące-------. 
 
Uchwała Nr XI/81/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
obniżenia średniej ceny żyta przyjmowaną jako podstawę obliczenia podatku 
rolnego w 2008 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Postanowienie Wielkopolskiej Izby Rolniczej w Poznaniu nr 73/07 w sprawie 
projektu Uchwały Rady Miejskiej w Dobrej dotyczącego obniżenia stawek 
podatku rolnego na rok 2008 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 

2) Określenie wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych na rok 2008 

 
Burmistrz, że radni uzyskali propozycje rocznych stawek podatku od 

środków transportowych na rok 2008 zgodnie z załącznikiem nr 7 do protokołu. 
Burmistrz dodał, że wszystkie stawki wzrosły w stosunku do roku 2007 o 10% 
np. od samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 t 
do 5,5 t włącznie w roku 2007 podatek wynosił 358 zł, a na rok 2008 
zaproponowano kwotę 394 zł. 
 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia obu Komisji Rady Miejskiej w 
Dobrej Wiesław Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej 
opinii do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od środków transportowych na 
rok 2008, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 
przeciw------, głosy wstrzymujące-------. 
 
Uchwała Nr XI/82/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2008 stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 

 

3) Zwolnienia z podatku od nieruchomości 

 
Burmistrz przedstawił propozycje zwolnień z podatku od nieruchomości: 

1. Budynki lub ich części, budowle oraz grunty zajęte na: 
1) prowadzenie działalności kulturalnej, 
2) prowadzenie działalności przeciwpożarowej 
3) prowadzenie zadań z zakresu pomocy społecznej, 
4) prowadzenie zadań z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego, 
5) stadion sportowy, 
6) targowiska, 
7) wysypiska i składowiska śmieci, 
 
z wyjątkiem zajętych na działalność gospodarczą. 

  
2. Budynki i budowle wykorzystywane do bezpośredniego wytwarzania wody, 

rurociągi i przewody sieci rozdzielczej wody. 
3. Budynki i budowle służące do odprowadzania i oczyszczania ścieków. 

 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 

Komunalnego i Komisji Socjalno – Społecznej Wiesław Ignaczak poinformował o 
przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały, ponieważ 
propozycje zwolnienia z podatku od nieruchomości dotyczą własności gminy. 
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Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości, która została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 
za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 
nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr X/83/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
zwolnień z podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

 
4) Zmiana uchwały dotyczącej przekazania urządzeń w 

administrowanie Związkowi Międzygminnemu  
Wodociągów i Kanalizacji w Koninie 

 
Burmistrz przypomniał, że gmina często starała się o dotacje na 

modernizację urządzeń wodno – kanalizacyjnych. Stwierdził, że mając na 
względzie planowaną przez Związek Międzygminny Wodociągów i Kanalizacji w 
Koninie realizację przedsięwzięcia pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno – 
ściekowej na terenie gmin członkowskich ZMWiK w subregionie 
konińskim”, które zostało wskazane przez Ministra Środowiska do 
przygotowania ze środków pomocy technicznej do Funduszu Spójności, a która 
wymaga posiadanie przez Związek tytułu do administrowanie mieniem objętym 
Programem powstała konieczność przekazania w administrowanie dodatkowych 
urządzeń objętych Programem a nie przekazanych Związkowi.  
Uzyskano informację, że wniosek został przyjęty do wniosków podstawowych i 
będzie realizowany w pierwszej kolejności. Burmistrz poinformował o 
planowanych środkach na inwestycje w gminie w wysokości 19 mln. zł, jednak 
z powodu braku odpowiednich środków w budżecie inwestycje będą 
wykonywane do kwoty 9 mln. zł. 

Przypomniał o wcześniejszych propozycjach przekazania urządzeń do 
Związku, na które poprzednia Rada nie wyraziła zgody.  

 
Burmistrz zgłosił wniosek o przekazanie w administrowanie urządzeń 

sieci zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania i 

 



 10

oczyszczania ścieków położnych na terenie Gminy tj. stacji uzdatniania wody, 
sieci wodociągowej, oczyszczalni ścieków oraz sieci kanalizacyjnej położonych 
na terenie miasta Dobra. 
Poinformował o propozycji przekazania w administrowanie z dniem 1 stycznia 
2008 r. na okres ośmiu lat urządzeń w mieście Dobra: 

− stacja uzdatniania wody 
− sieć wodociągowa 
− oczyszczalnia ścieków 
− sieć kanalizacyjna 

 
Burmistrz powiadomił, że remont: 

− hydrofornii wynosi 1.300.000 zł, 
− oczyszczalni ścieków – 1.000.000 zł 
− a budowa 1 km kanalizacji kosztuje gminę ok. 100.000 zł. 
 
Poinformował, że na realizację Programu Związek uzyska 62% środków z Unii 
Europejskiej i 10% z budżetu Państwa. Podkreślił, że przystąpienie gminy do 
Programu to niepowtarzalna okazja uporządkowania sieci wodociągowej i sieci 
kanalizacyjnej. Dodał, że nie będą modernizowane hydrofornie w Żeronicach, do 
których woda będzie przesyłana z Dobrej oraz w Potworowie – woda dla 
Czajkowa i Potworowa z hydrofornii w Skarżynie (porozumienie z Kawęczynem). 
Następnie Burmistrz przedstawił projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 10. 
Dodatkowo wyjaśnił, że okres przekazania w administrowanie nie może być 
krótszy niż 8 lat, ponieważ przez 3 lata będzie wykonywana modernizacja, a 
przez 5 lat następnych musi być prowadzony monitoring przez beneficjenta 
występującego z wnioskiem. 
  

Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 
Komunalnego i Komisji Socjalno - Społecznej Wiesław Ignaczak poinformował o 
przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały, jednak w 
przedstawionej propozycji umowy miały zostać wprowadzone zmiany. 
 

Burmistrz odpowiedział, że przejęcie urządzeń odbędzie się z dniem         
1 stycznia 2008 r. na okres 8 lata, zgodnie z opinią radnych. 
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Poinformował, że od przejęcia urządzeń przez Związek Międzygminny 
Wodociągów i Kanalizacji w Koninie – od dnia 1 stycznia 2008 r. na terenie całej 
gminy wysokość dostarczenia ceny za wodę będzie na poziomie roku 2007, 
natomiast cena wywozu ścieków wyniesie 3,69 zł za 1 m3. 
Po podjęciu uchwały przez Radę będzie zawarta umowa ze Związkiem 
Międzygminnym Wodociągów i Kanalizacji w Koninie oraz Zakładem Usług 
Wodnych Spółka z o.o. w Koninie. Związek będzie administratorem, a 
operatorem urządzeń pozostanie Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Dobrej. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przekazania urządzeń w 
administrowanie Związkowi Międzygminnemu Wodociągów i Kanalizacji w 
Koninie, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie. 
 
Wyniki głosowania: 
 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 
Głosów przeciwnych – nie było,  
Głosów wstrzymujących się – nie było. 
 
Jednogłośnie podjęta Uchwała Nr X/84/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 
21.11.2007 r. w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przekazania urządzeń w 
administrowanie Związkowi Międzygminnemu Wodociągów i Kanalizacji w 
Koninie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

5) Przedłużenia taryfy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzeniu ścieków 

 
Burmistrz przekazał propozycje w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania Uchwały Nr XXVIII/216/06 Rady Miejskiej Dobrej z dnia 25 
października 2006 w sprawie zatwierdzenia taryfy o zbiorowym zaopatrzeniu w 
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wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków na okres od 1 listopada 2007 r. do 
31 grudnia 2007 r. 
Poinformował, że od przejęcia urządzeń przez Związek Międzygminny 
Wodociągów i Kanalizacji w Koninie – od dnia 1 stycznia 2008 r. na terenie całej 
gminy wysokość dostarczenia ceny za wodę będzie na poziomie roku 2007, 
natomiast cena wywozu ścieków wyniesie 3,69 zł za 1 m3. 

 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 

Komunalnego i Komisji Socjalno - Społecznej Wiesław Ignaczak poinformował o 
przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie przedłużenia taryfy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 
zbiorowym odprowadzeniu ścieków, która została przyjęta przez Radę 
jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie 
zgłoszono. 
 
Uchwała Nr X/85/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
przedłużenia taryfy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzeniu ścieków stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

 
6) Udzielenia poręczenia wekslowego za weksel in blanco w związku ze 

współfinansowaniem przygotowania przedsięwzięcia pn. 
„Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie gmin 

członkowskich ZMWiK w subregionie konińskim” wskazanego przez 
Ministra Środowiska do przygotowania ze środków pomocy technicznej 

do Funduszu Spójności 

 
Burmistrz wyjaśnił, że w związku z planowaną przez Związek 

Międzygminny Wodociągów i Kanalizacji w Koninie realizacją przedsięwzięcia 
pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie gmin 
członkowskich ZMWiK w subregionie konińskim”, które zostało wskazane 
przez Ministra Środowiska do przygotowania ze środków pomocy technicznej do 
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Funduszu Spójności zachodzi konieczność przygotowania dalszej dokumentacji 
do wniosku, co zmusza gminy biorące udział w programie do partycypowania w 
kosztach poprzez udzielenie poręczenia wekslowego w wysokości 31.509,22 zł 
ceny brutto dokumentacji. Poręczenie wekslowe będzie zabezpieczeniem 
roszczeń Narodowego Funduszu, z tytułu niewykonania lub nienależytego 
wykonania przez Związek zobowiązań wynikających z Porozumienia o 
współfinansowaniu dokumentacji przedsięwzięcia.  

Burmistrz przyznał, że największe wydatki będą w roku 2009 na 
wykonywanie dokumentacji na modernizację oczyszczalni, hydroforni w Dobrej 
oraz kanalizacji – proporcjonalnie do wykonywanych zadań w gminie. 
Propozycja została pozytywnie zaopiniowana przez 14 gmin należących do 
Związku. 
 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 
Komunalnego i Komisji Socjalno - Społecznej Wiesław Ignaczak poinformował o 
przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie udzielenia poręczenia wekslowego za weksel in blanco w 
związku ze współfinansowaniem przygotowania przedsięwzięcia pn. 
„Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie gmin członkowskich 
ZMWiK w subregionie konińskim” wskazanego przez Ministra Środowiska do 
przygotowania ze środków pomocy technicznej do Funduszu Spójności, która 
została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, „przeciw” – 0, 
„głosy wstrzymujące” – 0. 
 
Uchwała Nr XI/86/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
udzielenia poręczenia wekslowego za weksel in blanco w związku ze 
współfinansowaniem przygotowania przedsięwzięcia pn. „Uporządkowanie 
gospodarki wodno – ściekowej na terenie gmin członkowskich ZMWiK w 
subregionie konińskim” wskazanego przez Ministra Środowiska do 
przygotowania ze środków pomocy technicznej do Funduszu Spójności stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
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O godz. 1010 przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki ogłosił 10 
minutową w obradach. 
Wznawiając obrady po przerwie przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej oddał 
głos Burmistrzowi Dobrej. 
 
 

7) Uchylenie uchwały nr X/75/07 Rady Miejskiej w Dobrej  
z dnia 28 września 2007 r.  

 
Burmistrz przedstawiając projekt zaproponował uchylenie Uchwały Nr 

X/75/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28 września 2007 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego na inwestycję pn. „Przebudowa ulic 
Morelowej i Wiśniowej” do kwoty 160.000,00 zł z przeznaczeniem na 
sfinansowanie wydatków gminy na wyżej wymienioną inwestycję. Wyjaśnił, iż 
gmina uzyskała pismo w sprawie zwrotu wydatków przeznaczonych na 
sfinansowanie „Remontu boiska sportowego i obiekty towarzyszące”, dlatego nie 
ma potrzeby zaciągania kredytu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki otworzył dyskusję 

na temat przedstawionego projektu uchwały, gdyż nie była omawiana na 
wspólnym posiedzeniu obu Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak zwrócił uwagę, że chociaż projekt nie był szczegółowo omawiany 
p.Burmistrz wspomniał o możliwości wprowadzenia na sesję projektu uchwały 
w sprawie rezygnacji z uchwały o zaciągnięciu kredytu na wyżej wymienioną 
inwestycje. Na posiedzeniu Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego i Komisji 
Socjalno – Społecznej pozytywnie przyjęto propozycję Burmistrza. 

 
Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr X/75/07 Rady Miejskiej w Dobrej z 
dnia 28 września 2007 r. 
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Przebieg głosowania:  
 

Na obecnych podczas głosowania 14 radnych: „za” – 14, głosów „przeciw” i 
„wstrzymujących się” – brak. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej stwierdził, iż uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XI/87/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
uchylenia uchwały nr X/75/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28 września 
2007 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

 
8) Zaciągnięcie kredytu na inwestycję pn. „Przebudowa drogi gminnej 

Mikulice – Stefanów”. 

 
Następnie Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu do kwoty 270.000,00 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie wydatków 
gminy na inwestycję pn. „Przebudowa drogi gminnej Mikulice – Stefanów”. 
Burmistrz oznajmił, że z budową tej drogi bardzo długo zwlekano i będzie to 
pierwszy sukces Rady kadencji 2006 – 2010, gdy zadanie zostanie wykonane.  
Określony kredyt z należnymi odsetkami zostanie spłacony z dochodów 
budżetowych, tj. z podatku od nieruchomości od osób fizycznych i prawnych 
oraz udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych. 
Spłatę kredytu, odsetek i kosztów z tym związanych zabezpieczyć w postaci 
weksla „in blanco” bez poręczenia. 
Na budowę drogi gmina pozyska ok. 30.000,00 zł z Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych, a także będzie się starała o dodatkowe środki na wykonanie 
dokumentacji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki otworzył dyskusję, 
ponieważ przedstawiony projekt uchwały także nie był opiniowany przez 
Komisje. 
 
 Radny Jan Grzelak podziękował za dobrą wolę Burmistrza w pozyskaniu 
środków i zakończeniu budowy drogi. 
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 Radny Jan Dzierdzicki zapytał, czy kwota 270.000,00 zł wystarczy na 
wybudowanie drogi Mikulice – Stefanów? 
 
 Burmistrz odpowiedział, iż jest to wystarczająca kwota. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na inwestycję pn. „Przebudowa drogi 
gminnej Mikulice – Stefanów”, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. 
na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych, nie zgłoszono głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
Uchwała Nr XI/88/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11. 2007 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu na inwestycję pn. „Przebudowa drogi gminnej Mikulice – 
Stefanów” stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 
9) Zmiany budżetu na 2007 r. – nr XI/89/07 

 
Burmistrz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie propozycji zmian w 

budżecie gminy na 2007 r. 
 
Skarbnik Dobrej p. Beata Kmieć przedstawiła zmiany budżetu zgodnie z 

załącznikiem nr 15. 
 

Burmistrz dodał, że jeśli gmina otrzyma dodatkowe dotacje pożyczka na 
realizacji kolektora zostanie zmniejszona. Dodał, że częściowo pożyczka jest 
umarzalna. 

 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 

Komunalnego i Komisji Socjalno – Społecznej Wiesław Ignaczak poinformował o 
przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2007 r., która została przyjęta przez 
Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw------, głosy wstrzymujące-------. 
 
Uchwała Nr XI/89/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
zmiany budżetu na 2007 r. stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

 
10) Upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej do 

wykonania obowiązków wynikających z ustawy z dnia 18 października 
2006 r. o ujawnieniu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa 

z lat 1944-1990 oraz treści tych dokumentów – nr XI/90/07. 
 

Burmistrz poinformował, że proponowanym projektem uchwały Rada 
Miejska w Dobrej upoważnia przewodniczącego Rady do wykonania w imieniu 
Rady Miejskiej w Dobrej obowiązku powiadomienia Sekretarza Gminy Dobra o 
obowiązku przedłożenia Radzie Miejskiej w Dobrej oświadczenia lustracyjnego 
oraz poinformowania o skutkach niedopełnienia tego obowiązku. 

Zobowiązano także przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej do niezwłocznego 
informowania Rady Miejskiej w Dobrej o podjętych działaniach w tym zakresie a 
zwłaszcza o nie złożeniu oświadczenia w ustawowo określonym terminie. Dodał, 
że ustawa nie dotyczy p. Skarbnik. 

 
Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 

Komunalnego i Komisji Socjalno - Społecznej Wiesław Ignaczak poinformował o 
przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej do 
wykonania obowiązków wynikających ustawy z dnia 18.10.2006 r. o ujawnieniu 
informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa z lat 1944-1990 oraz treści 
tych dokumentów, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 
radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 
radnych, przeciw------, głosy wstrzymujące-------. 
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Uchwała Nr XI/90/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2007 r. w sprawie 
upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej do wykonania 
obowiązków wynikających ustawy z dnia 18.10.2006 r. o ujawnieniu informacji 
o dokumentach organów bezpieczeństwa z lat 1944-1990 oraz treści tych 
dokumentów stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

 
ad: 9. 
Sprawozdanie przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej nt. złożonych 

przez radnych oświadczeń o stanie majątkowym za 2006 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki przedstawił 
„Sprawozdanie przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej nt. złożonych 
oświadczeń o stanie majątkowym za 2006 r.” 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 
ad: 10. 
 

Sprawozdanie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej dot. kontroli  
w sprawie realizacji programu „Wszystko zaczyna się od marzeń”. 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Gręzicki odczytał protokół z 
przeprowadzonej w dniu kontroli w sprawie realizacji programu „Wszystko 
zaczyna się od marzeń”. 

Protokół stanowi załącznik nr 18. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

 Burmistrz poinformował o pozostałych dodatkowych środkach, które 
będą dzielone dla szkół, dodał, iż nie będą to tak wysokie środki jakie szkoły 
otrzymywały do tej pory. 
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Przyznał, że jak stwierdził przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia 
Komunalnego Wiesław Ignaczak w przypadku, gdyby Program „Wszystko 
zaczyna się od marzeń” nie był realizowany prawidłowo, gmina poniosłaby 
konsekwencje finansowe, ponieważ podpisała weksel in blanco.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 
ad: 11. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski udzielając odpowiedzi wyjaśnił: 

− zaplanowano wytyczenie działek budowlanych przy ulicy 1 Maja w 
kierunku drogi do wsi Linne (Golimówka). Burmistrz wyjaśnił, iż konieczny jest 
wykup terenu od osób prywatnych oraz w pierwszej kolejności przeprowadzenie 
negocjacji z właścicielami terenu w sprawie zakupu. Oznajmił, że odstąpiono od 
propozycji wyznaczenia działek budowlanych przy parku – ul. Sperczyńskiego. 

− w sprawie oznaczenia skrzyżowania przy cmentarzu w Dobrej, radny 
powiatowy Zbigniew Bartosik przekaże interpelację na sesji powiatu. Burmistrz 
dodał, że również Urząd Miejski w Dobrej wystąpi z pismem w tej sprawie do 
Starostwa.  

− w przypadku oznakowania prawidłowego ulic w Dobrej konieczne jest 
odpracowanie dokumentu ruchu na wszystkich uliczkach, na którego 
wykonanie obecnie gminy nie stać, że względu na wysokie koszty jego realizacji. 

− oczyszczanie rowów przydrożnych wniosek zostanie przekazany do 
kierownika Zarządu Dróg Powiatowych p. Szczepaniak. Poinformował o pomyśle 
zakupu ścinarki poboczy przez Starostwo, z której usług mogłaby także 
skorzystać gmina. 

− ustawienie informacyjnych tablic drogowych z nazwami miejscowości 
Józefów, Mikulice oraz zakupie tablic ulic w mieście Dobra będzie planowane do 
wykonania w 2008 r., 

− na temat darów z banku żywności Burmistrz poinformował o kosztach 
za sprowadzane dary – 3.500,- zł, transporcie z Konina 800-1.000,- zł oraz 
transporcie po gminie ok. 3.000,- zł. Przekazał informację o braku miejsca na 
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składowanie przywiezionych darów. Przedstawił inne rozwiązanie dostarczania 
darów tj. prywatny dostawca – przywóz darów z Konina i dostarczenie do 
Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrej, następnie 
pracownicy pomocy społecznej razem z dojazdem do podopiecznych będą 
dostarczali dary, zgodnie z wnioskami osób, którym dary zostały przyznane. 

− o naprawie dróg Burmistrz wyjaśnił, że obecnie brak możliwości 
ubijania żwiru na drogach gminnych. Prosił o cierpliwość i naprawy dróg 
wiosną 2008 r. oznajmił, iż kolejno powinny być wykonywane dywaniki 
asfaltowe na drogach gminnych a nie coroczna naprawa poprzez nawiezienie 
drogi żwirem,  

− sprawa drogi leśnej we wsi Mikulice na pewno zostanie załatwiona w 
najbliższym czasie, gdyż wniosek zostanie ponowiony u kierownika 
Nadleśnictwa Turek p. Karbowego, 

− most na drodze gminnej m.in. do zakładu LINDA – wykonanie mostu 
do końca roku 2007, bez względu na warunki atmosferyczne. 
 
 
 
ad: 12. 

Wolne wnioski. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki oddał głos p. Janowi Bartosikowi – 
przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Zarządu Powiatowego OSP, który 
poinformował o możliwości zakupu nowego pojazdu strażackiego dla OSP w 
Dobrej. Podał zasady zakupu pojazdu tj. cena pojazdu 450.000,- zł, gmina za 
pojazd płaci tylko 150.000,- zł w ratach rozłożonych na 2 lata po 75.000,- zł. 
Kwotę 300.000,- zł za zakupiony pojazd przekazuje gminom Ministerstwo.  

 
Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi p. Bartosika powiadomił o 

wyborach, jakie gmina musi wykonać przy podziale środków w budżecie. 
Tylko 150.000 zł gmina – nie jest to zbyt dużo, jednak w 2008 r. nie będzie to 
możliwe. 
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 Przewodniczący poinformował o rozmowach w sprawie podziału środków 
budżetu na posiedzeniach Komisji, które odbędą się przed świętami oraz o 
terminie sesji – 27 lub 28 grudnia 2007 r.  
 
 
ad: 13. 

Zamknięcie obrad. 
 
 
Przewodniczący Paweł Janicki oznajmił, iż w związku z tym, że porządek 

XI sesji Rady Miejskiej w Dobrej został wyczerpany przewodniczący Rady 
Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. 1110 zakończył obrady XI sesji 
dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany 
przez okres 5 lat). 
 
     Protokołowała:              Przewodniczył: 

                                        Przewodniczący 
        I n s p e k t o r                          Rady Miejskiej 

/-/ Barbara Kominiarczyk                                              /-/  Paweł Janicki  

 


